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t? Különbség a HÖK, 
KHÖK és a KHK (HK) 
között
HÖK: A Budapesti Műszaki és 
Gazdaságtudományi Egyetem Hallgatói 
Önkormányzat az Egyetem valameny-
nyi beiratkozott hallgatójának érdek-
védelmi szervezete. Automatikusan 
tagja valamennyi, az Egyetemre be-
iratkozott hallgató, képzési formától 
függetlenül. 
KHÖK: Az adott Kar hallgatóinak ér-
dekvédelmi szervezete. A Budapesti 
Műszaki és Gazdaságtudományi 
Egyetem Építészmérnöki Kar Hallgatói 
Önkormányzatának automatikusan 
tagja valamennyi, az Építészmérnöki 
Karra beiratkozott hallgató, képzési 
formától függetlenül. 
KHK: A Kari Hallgatói Képviselet (még 
rövidebben: HK) a Kari Hallgatói 
Önkormányzat (KHÖK) vezető tes-
tülete. A HK-t a KHÖK tagjai (azaz a 
Kar hallgatói) választják meg minden 
tanévben, a legkésőbb október végéig 
megrendezésre kerülő Tisztújításon.

A HK felépítése
A HK14 szavazati jogú tagból áll ösz-
sze, ebből 13-an képviselői mandá-
tumúak, akik a Tisztújítás során köz-
vetlen választás útján kerülnek be. 
Képviselői mandátumra pályázhat 
a Kar bármely hallgatói jogviszony-
nyal rendelkező hallgatója. A Hallgatói 

Képviselet 14. tagja az elnök, aki tiszt-
ségviselői mandátummal rendelkezik. 
Ő a Kari HK és a Kari HÖK (KHÖK) el-
nöke is egy személyben. HK elnöknek 
a KHÖK bármely tagja jelentkezhet a 
Tisztújításkor kiírt pályázat leadásá-
val. Az elnöki pozíciót betöltő sze-
mélyről a hallgatók által megválaszott 
13 képviselő dönt a beérkezett pályá-
zatok alapján. A Tisztújító Szavazáson 
mandátumot el nem nyert jelöltek 
automatikusan a HK póttagjai lesz-
nek. Ők részt vehetnek a Képviselet 
munkájában, de szavazati joggal nem 
rendelkeznek. A póttagok közül a HK 
maximum 3 tanácskozási jogú tagot 
választhat, akik minden HK-s feladat-
kört betölthetnek a referensi, alelnöki 
és EHK-delegált posztok kivételével, 
viszont a HK döntések során szintén 
nincs szavazati joguk. 
A megválasztott HK tagok megbízatása 
a következő Tisztújításig, de legfeljebb 
egy évre szól. Egy képviselő mandá-
tumának megszűnésekor a Tisztújító 
Szavazás szavazati sorrendje alapján 
soron következő jelölt nyeri el a man-
dátumot, és ezáltal szavazati joghoz 
juthat.

A HK tevékenysége 
A HK elsődleges feladata az oktatás 
minőségének és korrektségének kont-
rollja, törvények és szabályzatok által 
alátámasztva. Nagy részben a HK végzi 
a hallgatói ösztöndíj pályázatok kiírá-
sát, ezek elbírálását, valamint intézke-
dik ezen döntések végrehajtásáról is. 
Emellett a kollégiumi elhelyezés sza-

bályairól és a pályázat elbírálásáról 
szintén a HK dönt, ezért folyamatos 
kapcsolatot tart a kollégiumi mento-
rokkal.Feladatkörébe tartozik még a 
kari közélet élinkítése: segíti és támo-
gatja a Karon működő hallgatói cso-
portokat, valamint a gólyák beilleszke-
dését a Senior Kör révén. 
Jogai és kötelezettségei alapján tago-
kat delegál a Kar legfelsőbb döntésho-
zó szervébe, a Kari Tanácsba, és részt 
vesz annak állandó, valamint eseti bi-
zottságainak munkájában. Belső fel-
adatainak szervezésére referenseket 
és felelősöket nevez ki a különböző 
tématerületek élére. 

A HK-n belül jelenleg az alábbi posz-
tokkal találkozhattok: Elnök, Alelnök, 
EHK delegált (2 fő), Oktatási referens, 
Pályázati referens, Szociális refe-
rens, Gazdasági referens, Kollégiumi 
referens, Hallgatóicsoport-felelős, 
Kommunikációfelelős, Külügyi felelős, 
Hallgatói Gazdasági Bizottság-vezető, 
Rendezvényfelelős, Senior Kör-vezető, 
Gólyatanács-elnök, Működési felelős. 

Az egyes posztokra választott képvi-
selők személyéről a HK a Tisztújítást 
követő Alakuló ülésén dönt.

Tipp: a HK jogairól, 
működéséről és te-
vékenységéről bő-
vebben az alábbi 
linken olvashattok: 



4 5

D
Ö

N
T

Ö
T

T
EM

  
a 

ka
ri

 h
al

lg
at

ói
 s

za
va

zá
so

n.
 

D
e 

po
nt

os
an

 m
ir

ől
?

A hallgatói
képviselők 
személyéről 
A HK Tisztújítása során valamennyi, a 
BME Építészmérnöki Karra beiratko-
zott és aktív hallgatói jogviszonnyal 
rendelkező hallgató választó, és vá-
lasztható. 
Legfeljebb 13 jelöltre lehet szavazni 
a Szavazólapon (különben a szavazat 
érvénytelen), és az abszolút sorrend 
alapján a 13 legtöbb szavazatot kapó 
induló nyer majd el képviselői mandá-
tumot. 
A Képviselet, és egyben a KHÖK el-
nökének megválasztására a HK kü-
lön pályázatot ír ki. Az Elnöki pályá-
zati időszak lezárultával a Tisztújító 
Szavazáson mandátumot nyert HK 
tagok választják meg az Elnököt, aki 
ezáltal a Képviselet 14. szavazati jogú 
tagjává válik.

A Hallgatói Szociális 
Bizottság tagjairól
A HK mellett a HÖK másik válasz-
tott testülete a Hallgatói Szociális 
Bizottság (HSZB), melynek tagjai a 
Rendszeres szociális ösztöndíj pályá-
zat és a Kollégiumi férőhely pályázat-
hoz szükséges szociális pályázatok el-
bírálásában vesznek részt. 
A HSZB jelenleg maximum 14 fős le-
het, elnöke a HK mindenkori Szociális 
referense. A tagjait a Tisztújító Kari 
Hallgatói Szavazáson választják meg 
a KHÖK tagjai. Fontos tehát tudno-
tok, hogy a döntés ezúttal is a ti ke-
zetekben van: a Képviselők mellett ti 
választjátok meg azokat a hallgatókat, 
akik elbírálják majd a szociális ösz-
töndíj pályázataitokat. Idén legfel-
jebb 14 HSZB-jelöltre lehet szavazni 
a Szavazólapon, akik közül a szavazati 
sorrendben első 14 helyen álló hallga-
tó válik a HSZB tagjává. 

A Szavazásról többet megtud-
hatsz a BME HÖK Alapszabályából 
és annak 8. számú mellékletéből 
(Szavazási Ügyrend), valamint a BME 
ÉPK HÖK Szervezeti és Működési 
Szabályzatából. 

A Képviselő- és HSZB-jelöltek bemu-
tatkozó szövegeit változtatás nélkül 
közöljük a következő oldalakon is, az 
Elnöki Pályázatot pedig elolvashatjá-
tok a HK honlapján.

Gólyatanács

A Tisztújítással egyidőben zajlik a 
Gólyatanács tagok jelentkezése is. 
Ők a megadott határidőig törté-
nő jelentkezéssel kerülenk az első 
évfolyam érdekképviseleti testüle-
tébe,  nem pedig választás útján.A 
szervezet létszámának nincs felső 
korlátja, bármely elsőéves hallga-
tó jelentkezhet. A Gólyatanács (GT) 
célja, hogy tagjai az átlagosnál job-
ban belelássanak a KHÖK vezető 
testületei és a kari közélet műkö-
désébe, megértsék annak lényegét, 
és a jövőben aktív tagjaivá válhas-
sanak. A gyűlések során hasznos 
tudást lehet szerezni az Egyetem 
általános működésével kapcsolat-
ban is.

https://epiteszhk.bme.hu/hirek/1082-tisztujitas---beerkezett-elnoki-palyazatok
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Az Egyetemi Hallgatói Képviselet minden év feb-
ruárjában megrendezi a Hallgatói Képviseletek 
tudásfelmérésére szolgáló zárthelyi dolgozatot. 
Ezen az alkalmon mind a nyolc kar számot ad 
szabályzatismeretéről, különböző területekkel  
kapcsolatos gyakorlati és elméleti tudásáról. A 
zárthelyi egy mindenki számára kötelező, mely-
nek az harmadik része egy csapatfeladat, ezt pe-
dig egy általános, illetve egy választott, tematikus 
szakasz előzi meg.  Az első, vagyis az általános 
tesztben a Tanulmányi- és Vizsgaszabályzatot, 
a Térítési és Juttatási Szabályzatot, valamint a 
Hallgatói Önkormányzat Alapszabályát kérik szá-
mon. Itt különbséget tesznek a két évnél hosz-
szabb és az ennél rövidebb ideje hallgatói kép-
viseleti mandátummal rendelkezők között. Akik 
két évnél hosszabb ideje rendelkeznek képvise-
lői mandátummal, ők “haladó” besorolást kap-
nak, és egy nehezebb kérdéssor kitöltésével kell 
helytállniuk. A második részben a képviselőknek 
az öt referensi terület (oktatás, pályázat, szociá-
lis, gazdaság, kollégium) közül kell előzetesen vá-
lasztani, majd a témakörben szerzett mélyebb is-
meretekről beszámolni. A területek referenseinek 
az alapkérdéseken túl egy referensi kérdéssorra 
is válaszolniuk kell, melyben a nap mint nap hasz-
nált, referensi feladataik ellátásához szükséges 
tudásukról és tájékozottságukról adtak számot. 
Mindemellett a KHK-k elnökei egy ún. vezetői kér-
déssoron keresztül mérik össze tudásukat. 
A harmadik feladatban a Hallgatói Képviseletek 
megmutathatják, mennyire képesek nyomás alatt 
együtt dolgozni, miközben a mindennapok so-
rán felmerülő problémákat oldanak meg. A ZH-t 
mindig megelőzi egy hosszabb felkészülési idő-
szak, mikor a HK közös és egyéni tanulások so-
rán ismétli át a hatályos szabályzatokat. Ennek 
eredményeképp 2023-ban az Építész Hallgatói 
Képviselet a karok közötti rangsorban ötödikként 
zárta a megmérettetést, egyéni szinten pedig több 
képviselő is dobogós helyezést ért el.

Általános / alap Általános / haladó

Oktatás / alap Oktatás / referensi Pályázat / alap Pályázat / referensi

Szociális / referensi

Gazdaság / alap Gazdaság / referensiKollégium / alap Kollégium / referensi

Oktatási / alap   Dézsi Dániel  III. helyezés
Pályázat / referensi  Schäffer Nóémi   III. helyezés
Szociális / referensi  Kovács Laura  I. helyezés
Gazdaság / alap   Berkesi Tímea  II. helyezés 
Gazdaság / referensi  Fukk Sára  III. helyezés

Vezetői

(Az egyetemi átlagok a diagramokon kategóriánként, szaggatott vonallal jelölve.)
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A Kari hallgatói 
szavazásról 
A Kari Hallgatói Szavazás a KHÖK legmagasabb 
döntéshozó fóruma, amelyet évente legalább egy-
szer össze kell hívni tisztújítás céljából, tanéven-
ként október 1-jéig - ez a Tisztújító Szavazás. A 
Kari Hallgatói Szavazás hatásköre továbbá saját 
Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadása, 
illetve módosítása, és egyéb döntések meghozatala 
is lehet. A titkos Szavazáson a Kar teljes idejű kép-
zésében résztvevő (azaz nappali tagozatos, aktív 
hallgatói jogviszonnyal rendelkező, nem doktoran-
dusz) hallgatóinak van szavazati joga, akik a válasz-
tási névjegyzékben is szerepelnek. Ennek megte-
kintésére a Szavazás előtt a HK irodájában és a HK 
honlapján van lehetőség.
A Szavazás legalább 5 munkanapon, de legfeljebb 
14 napon át tart, és szükség esetén meghosszab-
bítható. A voksaitokat 2023. szeptember 18. 19:00 
és szeptember 27. 23:59 között van lehetősége-
tek leadni online. A szavazó felülethez a Egységes 
Tanulmányi Rendszeren (NEPTUN) keresztül, az 
Ügyintézés menüpont alatt a Kérdőívek fülre kat-
tintva juthattok hozzá. 

Kari hallgatói 
fórum 
A Tisztújító Szavazás előtti egy héten 
belül Kari Hallgatói Fórumot kell tar-
tani, amin bemutatkoznak a Hallgatói 
Képviselet (HK) jelöltjei, illetve a HK 
beszámol az előző ciklusban végzett 
munkájáról. Erre idén szeptember 18-
án kerül sor. 

A szavazás 
szabályai
A Szavazás meghirdetéséért, tisztasá-
gáért, és zökkenőmentes lebonyolításá-
ért a Szavazási Bizottság felel, ők veszik 
fel a szavazásra jogosult hallgatókat a 
névjegyzékbe. A Szavazási Bizottság 
tagja a Kar dékánja vagy az általa de-
legált oktató, az Egyetemi Hallgatói 
Képviselet által delegált tag, valamint 
legalább 2, a HK által felkért hallgató, 
akik nem indulhatnak a Tisztújításon.

A szavazólapon legfeljebb 13 képviselő 
jelöltre és legfeljebb 14 HSZB-jelöltre 
lehet szavazni évfolyamtól függetlenül; 
ennél több megjelölés esetén a szava-
zat érvénytelen. A Szavazás érvényes, 
ha azon a Kar teljes idejű képzésében 
résztvevő hallgatóinak legalább 25%-
a igazoltan részt vett. Amennyiben a 
Szavazás kellő részvétel hiányában ér-
vénytelen, úgy annak időtartama továb-
bi öt munkanappal meghosszabbítható.

A szavazás 
eredménye
A Tisztújító Szavazás eredményét a 
Szavazási Bizottság állapítja meg, a 
képviselőjelöltek és a HSZB-jelöltek 
esetében is az abszolút sorrend alap-
ján, évfolyamtól függetlenül. Az ered-
ményt a Szavazás lezárását követő 8 
napon belül nyilvánosságra kell hozni 
a HK hivatalos információs csatorná-
ján, azaz a honlapján, továbbá értesí-
teni kell a Kar dékánját és az Egyetemi 
Hallgatói Képviseletet.
Az eredmény ellen, annak kihirdeté-
sét követő 3 napon belül, szabálysér-
tésre hivatkozva lehet fellebbezni a 
Hallgatói Jogorvoslati Bizottságnál.

Az új HK felállásáig az előző ciklus 
testülete látja el a hallgatói érdekkép-
viseleti feladatokat. Idén a HK alakuló 
ülésére október 2-án 19:00-kor kerül 
sor.

Az idei Szavazási Bizottság tagjai: 
Elnök: Fukk Sára
A Dékán által delegált oktató: Lassu Péter
EHK-delegált: Dreiszig Dániel 
Felkért tagok: Gajdács Pál, Kiss-Mihály Eszter, Szarvas Dorina Léna
Elérhetőség: fukk.sara@epiteszhk.hu 
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KP: Immár másfél éve töltöd be az elnöki po-
zíciót a HK-ban. Az elmúlt időszakban milyen 
tapasztalatokat sikerült szerezned elnökként, 
amit a következő évben is mindenképp kama-
toztatni szeretnél?

ZFE: Magát a képviselői tevekénységet önma-
gában is egy olyan dolognak gondolom, amiből 
folyamatosan csak tanulni tud az ember, hiszen 
minden alkalommal másak a megoldandó fel-
adatok. Az teszi ennyire egyedivé, hogy mindenki 
a saját ösvényét járja, és bár vannak hasonló éle-
tutak, nincs két ugyanolyan. Elnökként ez még 
inkább így van, hiszen mindenkinek megvannak a 
saját tervei és elképzelései, ám ezeket nagyban 
befolyásolja az adott helyzet. Talán a legfonto-
sabb, amit az elmúlt másfél évben megtanultam, 
hogy az elnöki tevékenység önmagában nem mű-
ködik, szükség van egy összeszokott, konstruktív 
csapatra, akikkel megvalósíthatóak az ötletek. 
Minden Képviselet más, és kifejezetten fontos, 
hogy figyelembe vegyük az egyes csapatok igé-
nyeit, amelyek megmutatják számunkra, hogy 
mivel érdemes foglalkozni. 
Mindemellett azt érzem, hogy akaratlanul is so-
kat tanultam önmagamról és a másokkal való 
kommunikációról. Vezetőként fontos, hogy az 
ember tisztában legyen a döntései súlyával, és a 
sokszor hirtelen szituációkban is megfontolt el-
határozásra jusson. Ezen a téren is fejlődést ta-
pasztalok, így amikor kari vagy egyetemi szinten 
szükséges véleményt nyilvánítani a Képviselet 
nevében már jóval egyszerűbben tudom kezelni 
a helyzetet.

KP: Vannak konkrét tervei, ötletei az aktuális 
HK-nak, amit az előző évben nem sikerült elérni, 
de a következő időszakban szeretnétek megva-
lósítani már az új tagokkal együtt?

ZFE: A következő időszak elsősorban a tudásá-
tadásról, az új képviselők bevonásáról fog szólni, In
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csolatban. Tapasztalt Képviselők így 
hatan maradtunk, ugyanakkor kilenc 
új emberrel gazdagodtunk, ami iga-
zán jónak mondható. Az alapfelada-
tokon felül fontos volt, hogy területi 
tudással is gyarapodjanak az embe-
rek, hiszen szinte minden új bekerü-
lő posztot is kapott. Ez lehetőség és 
kihívás is volt egyben, hiszen rengeteg 
dolgot kellett rövid idő alatt átadnunk, 
ugyanakkor a korai kezdés lehetőséget 
biztosít a területeken való elmélyü-
lésre. Visszagondolva úgy látom, hogy 
a nehézségek ellenére végül jó útra 
terelődött a dolog, de bízom benne, 
hogy idén sikerül ennél akár jobban is 
kezelni a helyzetet.
A számokat tekintve egyébként idén is 
kilenc új taggal kezdünk neki a ciklus-
nak, ám az arányok sokkal másabbak. 
Természetesen nem ugyanolyan egy 15 
és egy 22 fős szervezettel dolgozni, így 
elsőkörben ezt is tanulnunk kell majd, 
de előnyt jelent, hogy nagyobb arány-
ban leszünk jelen olyanok, akik már 
legalább egy ciklust végig vittek.

KP: A HK fő tevékenységei közül van-e 
olyan terület, amelyre szeretnétek 
ebben az évben nagyobb hangsúlyt 
fektetni?

ZFE: Hallgatói Képviselőként azt hi-
szem, hogy elsődleges feladatunk 
mindig is az oktatási terület rendben 
tartása volt, hiszen ez egy mindenkit 
érintő téma, alapvetően is ezért ala-
kult ki a szervezet. Ebbe beletartozik 
a hallgatói segítségnyújtás és tájékoz-
tatás, az oktatókkal való kommuniká-
ció, az anyagok átláthatóvá és aktuá-
lissá tétele és még sok más, minden 

természetesen a mindennapi felada-
tok ellátása mellett. Ezt követően lá-
tom reálisnak azt, hogy nagyobb ívű 
projekteket tudjunk flottul végig vinni, 
hiszen az alaptudás megléte nélkülöz-
hetetlen ezekhez. Számos általános 
és területi projekt van, amelyekkel ér-
demes lehet foglalkozni, és remélem, 
hogy ilyen nagy létszámmal lesz sza-
bad kapacitásunk arra, hogy fejlődni 
tudjunk. Személyesen azonban két 
dolgot emelnék ki, amivel szervezet-
ten szeretnék foglalkozni a Képviselet 
segítségével. Az előző ciklus ta-
pasztalatai alapján a Képviseletben 
megfogalmazódott az igény a belső 
bizottságaink szerepének és működé-
sének újradefiniálására, így erre a jö-
vőben nagy hangsúlyt fogunk fektetni. 
Mindemellett szeretném, ha az elnök-
ségem alatt sikerülne befejeznünk a 
Szervezeti és Működési Szabályzatunk 
felülvizsgálatát, amelynek korrektúrá-
zását még az előző időszakban kezd-
tük el.

KP: Az előző évben a HK viszonylag 
nagy része cserélődött fiatalabb ta-
gokra, mivel sokan befejezték a HK-s 
pályafutásukat és az egyetemet is. 
Mennyire volt nehéz az asszimiláció 
és a betanulási folyamat ennyi új tag-
gal?

ZFE: A pályázatomban igyekeztem 
erre is kitérni, hiszen meghatározó 
volt a Képviselet életében ez a nagy-
arányú cserélődés. A tavalyi Tisztújtás 
során hét tagunk fejezte be a HK-s 
pályafutását, s ők mind olyan em-
berek voltak, akik hatalmas tudással 
rendelkeznek a HÖK rendszerrel kap-
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A következő oldalakon a Hallgatói 
Képviselet jelöltjeinek  rövid be-
mutatkozásait olvashatjátok.

kari polgárt érintő dolog. Képviseleten 
belül fontos, hogy minél többen rele-
vánsan tudjunk megnyilvánulni ebben 
a témában, így a referensi feladato-
kat ellátó személyen felül minden-
kit igyekszünk felvértezni egy olyan 
alaptudással, amellyel segítséget tud 
nyújtani. Tekintettel arra, hogy az el-
múlt időszakban rengeteg változás is 
történt ezen a téren, így még fonto-
sabb, hogy nagy hangsúlyt fektessünk 
a területre.

KP: Mit javasolsz annak, aki a HK 
tagságon gondolkozik a következő 
évben? Hogyan tud esetleg előre fel-
készülni, milyen készségekre és ké-
pességekre lehet szüksége, hogy pro-
duktívan szerepet vállalhasson a HK 
működésében?

ZFE: Azt gondolom, hogy ha maga az 
érdeklődés megfogalmazódott, akkor 
érdemes minél előbb elkezdeni utá-
najárni, hogy pontosan mivel is jár ez 
a tevékenység. A legnagyobb aggo-
dalmat talán az időbeosztás jelent-
heti, de számos példa van arra, hogy 
ezt meg lehet tanulni. Fontos, hogy 
az ember minél informáltabb legyen, 
így mindenkit bíztatok arra, hogy nyu-
godtan beszélgessen erről jelenlegi 
Képviselőkkel, sőt akár volt HK-sokkal 
is, mert sok olyan tapasztalattal tud-
nak szolgálni, ami rengeteget tud se-
gíteni abban, hogy az ember kicsit 
tisztábban lássa, mire is szeretne 
vállalkozni. Sokszor persze nehezen 
felmérhető helyzet, ugyanakkor pont 
ettől izgalmas, mert mindig más fel-
adatokat kell megoldanunk, és ezzel 

sokat tudunk segíteni a hallgatótársa-
inknak.
Ezenkívül a HK ülései nyíltak, így az 
érdeklődőknek lehetősége nyílik arra 
is, hogy közvetlenül meghallgassa a 
területek beszámolóit, és hogy éppen 
mivel foglalkozunk. Ezzel megtapasz-
talhatja, hogyan is működik a szer-
vezet, önmaga is megfigyelheti, hogy 
mit hogyan érdemes megközelíteni. A 
fokozatosságra mindig igyekeztünk fi-
gyelni az újak bevonása kapcsán, hi-
szen minél inkább belejön az ember, 
annál könnyebben mennek majd a 
feladatok. A tavaszi időszakban kez-
dődik el az érdeklődők folyamatos be-
vonása, amennyiben valaki szeretne 
ehhez csatlakozni, azt szívesen látjuk, 
nem csak elsőéves korában, jelenleg 
is több évfolyamból csatlakoztak hoz-
zánk. 
Képviseleti szinten azt gondolom, 
mindig örülünk az érdeklődő hall-
gatóknak, hiszen feladatot biztosan 
találunk. Bízunk benne, hogy a tevé-
kenységünket hasznosnak találják a 
hallgatók, és szívesen nyújtunk bete-
kintést azok számára, akik szeretné-
nek ezzel foglalkozni.
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Antal Jázmin

Sziasztok!

Antal Jázmin vagyok, ötödéves hallga-
tó a karon. Immár negyedik éve veszek 
részt a Tisztújításon. Az elmúlt 3 év so-
rán különböző pozíciókat töltöttem be, 
2020-ban Kommunikációfelelősként 
kezdtem, majd 2021-ben a Képviselet 
megválasztott Szociális referensnek. 
Jelenleg az Egyetemi Hallgatói 
Képviselet delegált pozíciót töltöm 
be, amelyre a Kari Hallgatói Képviselet 
2022. augusztus 1-én szavazott bizal-
mat. Az EHK-ban a Szociális referensi 
feladatkört látom el, emellett az EHK az 
Egyetemi Szociális Bizottság elnökségi 
pozíciójára is felkért, így ennek kereté-
ben felelek a 8 kar szociális ügyeiért.

Mindig örömmel tölt el, ha a tőlem tel-
hető legtöbbet megtehetem hallgató-
társaimért, így szeretném folytatni a 
képviseleti pályafutásomat.
Számos területen szerzett tapasztala-
tokkal és ismeretekkel rendelkezem, ha-
tékonyan mozgok és alkotok véleményt 
a szervezetek, testületek és háttérfo-
lyamatok működésével kapcsolatban. 
Az Egyetemi Hallgatói Képviseletben 
betöltött szerepem miatt a feladataim 
jelentősen bővültek, egyetemi szintűek 
lettek és sokkal nagyobb felelősséggel 
járnak, de ettől függetlenül továbbra is a 
kari érdekek képviselése van előtérben.
A szociális területen már két és fél éve 
aktívan tevékenykedek, így az EHK-ban 
sem volt újdonság, a terület otthonossá 
vált számomra, széleskörű tudással és 
tapasztalattal rendelkezem a hallgatók 
érdekeinek képviseletében. Ez az év a 
szociális területen kifejezetten sikeres 
volt, rengeteg projektet tudtunk megva-
lósítani, melyek közül az ESZB Ügyrend, 
a TJSZ módosítás, illetve a gólyáknak 
tartott szociális fórum volt a legkiemel-
kedőbb.
Továbbra is részt veszek a HÖK felépí-
tésében és az alakításában, szeretném 
az EHK-ban megszerzett tudást kama-
toztatni az itthoni kari működésben is. 
A Kari HK-t sem fogom elhanyagolni, 
foglalkoztat továbbá a HK és a közélet 
utánpótlása, emellett a vezetőségi fel-
adatok ellátása is.
Köszönöm, hogy elolvastad és remélem 
elnyerem a bizalmadat!

Sziasztok!

Asztalos István vagyok, harmadéves 
hallgató. Mindig is érdekelt a kari köz-
élet gondozása és fejlesztése, ezért 
szeretnék csatlakozni a Hallgatói 
Képviseletbe. Elsőévesként tag-
ja voltam a Gólyatanácsnak és azóta 
szerves részét képzem a közéletnek. 
Ezalatt a pár év alatt úgy gondolom 
jobban megismertem a közéletet, a 
hallgatói csoportokat és a kar dina-
mikáját. Rengeteg helyen dolgoztam 
csapatban, működtem együtt külön-
böző emberekkel. Számos elnöki, 
vezetőségi tapasztalatot gyűjtöttem 
az évek alatt, például, a nonprofit 
szervezetektől kezdve, a középis-
kolai diákönkormányzat elnökségén 

át, a Képkocka körvezetői posztjáig. 
A posztok közül a Működési felelősi 
posztra érzem magam a legalkalma-
sabbnak, mert jól átlátom a komplex 
rendszerek működését és a mai kor 
digitális munkafolyamatait. 
Köszönöm, hogy elolvastad!

Asztalos István
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Sziasztok!

Aux Liliána Alexandra vagyok, harma-
déves építész hallgató, és idén má-
sodjára indulok a Hallgatói Képviselet 
Tisztújításán. Motivációm alapja azóta 
sem változott, szeretném a hallga-
tótársaimat segíteni és közösségünk 
aktív tagja lenni, ezért szeretném a 
tőlem telhető legtöbbet megtenni, a 
közélet különböző részein szerepet 
vállalni.
Az első ciklusom során rengeteg ta-
pasztalatot és tudást szereztem, igye-
keztem megismerni a Képviselet és a 
HÖK-rendszer működését. Októberben 
Képviselőtársaim bizalmat szavaztak 
nekem a Kommunikációfelelősi poszt 
ellátására, és az online felületek ke-

zelésén túl lehetőségem volt részt 
venni a Nyílt Nap és az Educatio ki-
állítás szervezésében és lebonyolítá-
sában. A tavaszi félévtől a Hallgatói 
Gazdasági Bizottság vezetőjeként is 
tevékenykedtem, és arra fókuszáltam, 
hogy a Bizottság partneri kapcsola-
tokkal segítse kari rendezvényeink 
megvalósulását, mint például a Kari 
Napok, Gólyatábor és Szakmai Napok. 
A posztjaim ellátásán kívül nagy hang-
súlyt fektettem a belső bizottságain-
kon való aktív munkára, amely által 
szélesedett tudásom a többi terüle-
ten is. A nyár folyamán lehetőségem 
nyílt a Kari Tábor szervezésére is, mely 
ugyan jelentett kihívásokat, de ezzel 
együtt rengeteg tapasztalatot szerez-
hettem, és új lendületet adott nekem 
egy következő ciklusra.
A jövőben szeretném folytatni mun-
kámat a Hallgatói Gazdasági Bizottság 
vezetőjeként, és nagy hangsúlyt sze-
retnék fektetni a szponzorációs támo-
gatásokra, hogy kari rendezvényeink 
minél jobb minőségben létrejöhesse-
nek, és legjobb tudásom szerint segí-
teni a Képviselet munkáját.
Köszönöm, hogy időt szántál a bemu-
tatkozásom elolvasására, és remélem 
megtisztelsz a bizalmaddal!

Sziasztok!

Balasi Borbála vagyok, másodéves 
építész hallgató, most jelentkezem 
először a Hallgatói Képviseletbe. 
Már a Gólyahéten felkeltette a figyel-
memet, hogy mekkora hangsúlyt he-
lyeznek a hallgatók a kari közéletre, 
amely számomra is motivációt adott, 
hogy aktívan kezdjek el benne tevé-
kenykedni. Először a Gólyatanács tag-
jaként ismerkedhettem meg jobban az 
egyetemmel és a közösséggel, majd 
később a HÖK rendszer felépítésé-
vel. Második félévben csatlakoztam a 
Rendezvény Csoporthoz, ahol a leg-
több eseményen lebonyolítóként te-
vékenykedtem, továbbá tagja lettem a 
Senior Körnek is, ahol a Gólyahét meg-

valósulásában segédkeztem. Az elmúlt 
néhány hónapban HK-érdeklődőként 
lehetőségem nyílt a Kari Táborban a 
Hallgatói Képviselet munkáját segíte-
ni, illetve projektek megvalósításában 
is kipróbálhattam magam.
Jelenleg a Rendezvényfelelősi poszt 
érdekel a legjobban, viszont bármelyik 
terület felé nyitott vagyok. 
Köszönöm, hogy végigolvastad, remé-
lem sikerül elnyernem a bizalmad!

Aux Liliána Alexandra Balasi Borbála
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Sziasztok!

Berkesi Timi vagyok jelenleg harma-
déves hallgató a karon, idén indulok 
másodjára a tisztújításon.
Ebben a tanévben is célom, hogy se-
gíthessem hallgatótársaimat és aktív 
tagja legyek a közéletnek. Már több 
kari rendezvényt is szerveztem és 
gólyák közéletbe való bevonását is 
igyekszem aktívan segíteni. 
Most lesz egy éve, hogy a Hallgatói 
Csoport-felelősi posztot viszem. 
Nagyon sok kihívást és kreativitást lát-
tam a posztban és úgy érzem sikerült 
útjára indítanom maradandó projek-
teket. Remélem az öntevékeny körök 
vezetőit is a lehető legtöbb területen 
tudtam segíteni, én nagyon élveztem 

velük dolgozni. Ezt a posztot idén sze-
retném továbbadni, mivel bármennyi-
re is a szívemhez nőtt már úgy érzem 
most új lendületre van szüksége a 
posztnak. 
Emellett áprilisban a Képviselet meg-
bízott a Gazdasági referensi pozíció-
val, így szeretném minden energiámat 
ebbe a területbe helyezni.
Bár hallgatói szemmel nem túl sokat 
mondó ez a terület, de röviden az ösz-
szes kari rendezvény anyagi megvaló-
sításával foglalkozom referensként.
Igyekszem a lehető legszínvonalasabb 
rendezvényekhez biztosítani a gazda-
sági hátteret még ezekben a köztudot-
tan “nehéz időkben” is.
Ez igazán kihívás és még mindig ér-
zem, hogy bár sok mindenbe bele lá-
tok már, még mindig van mit tanulnom 
a területről. Számomra nagyon izgal-
mas, hogy ezáltal minden rendezvény-
be hol jobban hol kevésbé, de bele tu-
dom tenni a részemet, illetve rengeteg 
kommunikációs tapasztalatot is adott 
számomra a terület.
Fő céljaim, hogy minél közelebb kerül-
jön a Képviselet a hallgatókhoz és a 
közélethez illetve, hogy minél felhőt-
lenebb körülmények között tudjátok 
itt élvezni a hallgatói létet.
Nagyon köszi, hogyha bizalmat sza-
vaztok nekem!

Sziasztok!

Bui Duc Manh vagyok másodéves épí-
tészhallgató. Ez az első alkalom, hogy 
részt veszek a Hallgatói Képviselet 
Tisztújításán. 
Gólya koromban határozottan visz-
szautasítottam, hogy a HK egyál-
talán érdekeljen is. Jelentkeztem 
Gólyatanácsba, mert a közélethez 
akartam tartozni. Még ebben az idő-
szakban sem fogott meg igazán a 
Hallgatói Képviselet, de szerencsére 
nagyobb belelátást kaptam, hogy is 
működik a Karon a közösség, öntevé-
keny körök, testületek és az emberek. 
Elkezdtek meglátásaim, véleményeim 
lenni, és kerestem magamban, hogy 
ebben nekem van-e szerepem vagy 

helyem. Először az X1,2 főszervezés-
ben láttam, hogy fel tudok állni egy 
közösségért, én arra a pontra raknám 
érdeklődésem kezdetét. 
Az előző félévben folyamatosan ke-
restem magamban, miért is vállalnám 
ezt, vagy épp hogy alkalmas lennék-e 
erre a feladatra. Nem tagadom, egy 
hullámvasút volt ez az út, hol maga-
biztos voltam ebben, hol megingott 
bennem valami, de itt vagyok jelenleg. 
Megfogalmazódott bennem egy moti-
váció, hogy miért is csinálnám ezt, és 
ez túlnőtt minden negatív vonzaton. 
Szeretném a Hallgatói Képviseletet 
közelebb hozni az emberekhez, ezt 
mindenki értse úgy, ahogy akarja, ne-
kem ez a célom. Az embert nem hajla-
mai hanem döntései határozzák meg.
Köszönöm, hogy elolvastad!

Berkesi Tímea Bui Duc Manh



20 21

Sziasztok!

Csende Réka Viktória vagyok, harma-
déves építész hallgató. Idén indulok 
másodjára a Tisztújításon. Októberben 
képviselőtársaim bizalmat szavaztak 
nekem a külügyi felelős poszt ellátá-
sára és úgy érzem továbbra is ezen a 
poszton tudnék a Képviselet és a hall-
gatók legnagyobb hasznára válni. 
Első évem alatt rengeteg tapaszta-
latot szereztem, megismerhettem a 
Képviselet és a közélet működését. 
Külügyi felelősként nagyon élvez-
tem az Erasmus+ pályázatok bírálá-
sát a váratlan nehézségek ellenére 
is. Ezekből tanulva idén még felké-
szültebben állok a feladataim előtt. 
Szeretnék közvetlenebb kapcsolatot 

kialakítani a Nemzetközi Kapcsolatok 
Igazgatósággal, hogy együtt dolgozva 
még hatékonyabban történhessen a 
pályázatok bírálása. Ezen kívül elő-
ző évemben sokat dolgoztam a kül-
földi hallgatók érdekképviseletén; a 
Külügyi Testületen. Sikerült új tagokat 
toboroznunk, valamint a ballagók és 
a gólyák számára is különböző ese-
ményekkel készültünk. Szeretném 
tovább vinni ezt a csapatot, segíteni 
nekik a zökkenőmentes működésben, 
a csapat összekovácsolásában.
A következő ciklusra nézve az elkez-
dett projektjeim befejezése, vala-
mint egy biztos alapokon álló Külügyi 
Testület kialakítása a célom. 
Köszönöm, hogy elolvastad, remélem 
sikerült elnyernem a bizalmadat.

Sziasztok!

Csernák Marcell vagyok, harma-
déves építész hallgató, idén jelentke-
zem második alkalommal a Hallgatói 
Képviseletbe.
A kari közélet már az egyetem kez-
detén is érdekelt, ezért igyekez-
tem minél aktívabban részt ven-
ni benne. Gólyaként jelentkeztem a 
Gólyatanácsba, később a Rendezvény 
Csoportba is, ahol az Építész Kari 
Napok és Gólyabál szervezőjeként, il-
letve további rendezvények lebonyo-
lítójaként tevékenykedtem. Az utóbbi 
egy évben segítettem az elsőéves év-
folyam egyetemi beilleszkedését és 
ezt jelenleg is odaadással végzem.
Lassan már egy éve a Hallgatói 

Képviseletben a rendezvényfelelősi 
feladatkört látom el, amelyet a tiszt-
újítás után is folytatni szeretnék, mi-
vel úgy érzem, még sok lehetőséget 
tartogat magában ez a terület.
Köszönöm, hogy elolvastátok és re-
mélem bizalmat szavaztok nekem, így 
továbbra is aktív és hasznos tagja le-
hetek a Hallgatói Képviseletnek.

Csende Réka Viktória Csernák Marcell
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Sziasztok!

Dani Patrik vagyok, harmadéves hallgató. 
Szeretnék a Hallgatói Képviseletbe je-
lentkezni, mert fontosnak tartom, hogy 
képviselve legyenek a hallgatók érdekei. 
Mindig is kerestem a kihívásokat, hogy 
új területeken próbálhassam ki magam. 
Számos vezetői tapasztalattal rendel-
kezem, szeretek csapatban dolgozni és 
jó közösséget építeni. A posztok közül 
leginkább a Kommunikációfelelős ér-
dekel. Azért tartom alkalmasnak erre 
a posztra magam, mert összeszedett, 
céltudatos és kitartó vagyok. Átlátom a 
komplex rendszereket, szeretem a fel-
adatok ütemezését és időben történő 
elvégzését.
Köszönöm, hogy elolvastad!

Sziasztok!

Dézsi Dániel vagyok, negyedéves épí-
tész hallgató. Ez lesz a 3. alkalom, 
hogy elindulok a Tisztújításon. Több, 
mint 2 éve vagyok Hallgatói Képviselő.
Bár ez nem tűnik olyan sok időnek, 
mégis ez alatt az idő alatt rengeteg ta-
pasztalatot szereztem, aminek mindig 
is nagyon hálás leszek.
Először, amikor jelentkeztem tele vol-
tam kérdésekkel. Képes leszek erre? 
Akarom-e egyáltalán? Mi az, ami iga-
zán érdekel?
Szerencsére ezekre a kérdésekre mind 
kaptam választ.
Az eddigiek során Senior Kör-
vezetőként tevékenykedtem. A 2 év 
alatt több, mint 100 ember volt a 

Senior Kör tagja, akikkel tavasszal 
azon dolgoztunk, hogy a lehető leg-
jobban kezdődjön az elsőévesek egye-
temi élete. Körülbelül 500 gólyának 
teremtettük meg a lehetőséget ez idő 
alatt, hogy ezt a közösséget ugyanúgy 
a magukénak érezzék, mint ahogy a 
kezdetekben én is.
Remélem elnyerte a tetszéseteket a 
bemutatkozásom. Ha bármi kérdés 
maradna bennetek, a Fórumon nyu-
godtan feltehetitek!

Dani Patrik Dézsi Dániel
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Sziasztok!

Koronczai Fanni vagyok, ötödéves épí-
tész hallgató, és idén negyedjére indulok 
a Hallgatói Képviselet Tisztújításán. Az 
első ciklusom fő céljai a HÖK-rendszer 
megismerése, valamint általános tu-
dás- és tapasztalatszerzés volt. 2020. 
novemberben a képviselők bizalmat 
szavaztak nekem, ennek köszönhetően 
megválasztottak Működési felelősnek, 
ezzel együtt pedig tanácskozási jogú 
tagnak, márciustól pedig mandátumos 
képviselőként folytattam a feladataimat 
a Képviseletben. Működési felelősként 
lehetőségem volt adminisztratív fel-
adatokat ellátni. A legnagyobb projek-
tem az új HK honlap befejezése volt. A 
posztom ellátásán kívül nagy hangsúlyt 

fektettem a belső bizottságainkon való 
aktív munkára, amely által szélesedett 
tudásom főként kollégiumi és oktatási 
területeken. 
A Képviselet tavaly februárban en-
gem delegált az Egyetemi Hallgatói 
Képviseletbe, ahol ketten képviseljük 
a Ti érdekeiteket az egyetemi szintű 
egyeztetéseken. 2022. márciusában a 
pályázati referensi pozícióra kaptam 
felkérést, amely újabb lehetőséget tar-
togatott számomra.
Az elmúlt évben pályázatok lebonyo-
lításával, pályázati kiírások felülvizs-
gálatával foglalkoztam. A Műegyetemi 
Egységes Pályázati és Elbírálási 
Rendszer átadásának utolsó fázisába 
bekapcsolódva a feladatom volt az új 
egységes egyetemi pályázati felületre 
való átállás koordinálása, és a rendsze-
rismerethez kapcsolódó tudásanyagok 
készítése. 
Mindezek mellett törekedtem arra, 
hogy a képviselői tevékenységem ne 
korlátozódjon a területre, az Egyetemi 
Tanulmányi Bizottság egyik hallgatói 
delegáltjaként részt vettem oktatási és 
egyéb kérdések megvitatásában.
2023. június 29-én az EHK alelnökének 
választott meg, amely pozícióban sze-
retném elérni, hogy az EHK működése 
átláthatóbb és gördülékenyebb legyen.
Az idei tanévben is szeretném a hall-
gatók érdekeit képviselni kari és egye-
temi szinten is, szeretném az elkezdett 
munkáimat folytatni. 
Köszönöm, hogy elolvastad, remélem 
sikerül elnyernem a bizalmad!

Sziasztok!

Kovács Laura vagyok, harmadéves 
hallgató a karon.
Már a gólyahéten nagyon megtetszett 
a Hallgatói Képviselet, amikor az iro-
dában körbevezetett minket az akkori 
elnök. Megragadott az a maximaliz-
mus, amivel az ÉPK HK a feladataihoz 
áll, a felelősség, és az ahogy a képvi-
selők kiteszik szívüket-lelküket a hall-
gatótársaikért. Azon a körbevezetésen 
megfogalmazódott bennem, hogy én 
is szívesen lennék ennek a közegnek 
a tagja, így egy évvel ezelőtt indultam 
el először a Tisztújításon, és azóta 
Nektek köszönhetően mandátumos 
képviselőként tevékenykedek, a képvi-
selet bizalmat szavazott nekem, mint 

Szociális referens. 
Ősszel igyekeztem minél több tudást 
gyűjteni a  területtel kapcsolatban, 
hogy mire az első pályázási időszak-
hoz érünk magabiztosan segíthessem 
mind hallgatótársaimat, mind pedig a 
Hallgatói Szociális Bizottság bírálóit, 
ahol a tapasztaltabb tagokat koordi-
nálása mellett az újonnan érkezőknek 
is biztos alapokat adhattam át. Azt 
gondolom sikerült beleásnom ma-
gam a szociális terület mélységeibe, 
és mára kényelmesen mozgok e téren, 
bármilyen megoldandó feladat előtt is 
álljak. Úgy érzem, hogy két sikeres pá-
lyázási időszakot tudhatunk magunk 
mögött, egy olyan csapattal dolgoz-
hatok együtt jelenleg, akikkel a legna-
gyobb odaadással segítjük a pályázó-
kat nap mint nap. Az elmúlt évben a 
többi karral sikerült szorosabbra fűzni 
a kapcsolatot szociális területen, ezt a 
jövőben is szeretném tovább erősíte-
ni, és a tudásmegosztást fenntartani. 
Örömmel tölt el, mikor azoknak segít-
hetek, akiknek a legnagyobb szüksége 
van rá, így idén is azért indulok el el-
sősorban a Tisztújítón, hogy a szociá-
lis területet továbbvihessem a követ-
kező évben is.
Köszönöm, hogy elolvastad, bízom 
benne, hogy elnyerem a bizalmadat!

Koronczai Fanni Kovács Laura
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Sziasztok! 

Lipcsei Edina Eszter vagyok az 
Építészmérnöki kar harmadéves hall-
gatója. Idén jelentkezem másodszorra 
a Hallgatói Képviselet tisztújításán. 
Októberben a képviselet bizalmat 
szavazott nekem és azóta az Oktatási 
referensi pozíciót töltöm be. A kezdeti 
nehézség sok kihívást állítottak elém, 
de így lehetőségem nyílt arra, hogy 
még többet tanuljak és fejlődjek, a te-
rületemet illetően. Megismerkedtem a 
HÖK rendszer működésével és mos-
tanra eljutottam egy olyan szintre, 
ahol már határozottan kijelenthetem, 
hogy a tudásom biztos alapokon nyug-
szik. A feladatkörömből kifolyólag sze-
rintem mostanra a kari oktatókkal is 

sikerült jó kapcsolatot kialakítanom. 
A területemen kívül aktívan szerepet 
vállaltam a belső bizottságokon való 
részvételben, ezzel is nagyobb belá-
tást nyerve a Képviselet különböző 
területeibe.
 A motivációm nem változott, továbbra 
is szeretnék segíteni hallgatótársaim-
nak, szeretnék egy biztos pont lenni, 
akihez bármilyen problémával fordul-
hatnak. Egyre fontosabbá vált szá-
momra, hogy mindenki megfelelő se-
gítséget kapjon. Továbbra is szeretném 
a meglévő szerepkörömet betölteni, a 
gyűjtött tapasztalataimmal továbbra 
is segíteni a hallgatókat, valamint az 
egyik nagyobb tervem a honlapon lévő 
mintatantervek és előtanulmányi ren-
dek letisztázása. Ezeken kívül a kari 
közélet más területen is igyekeztem 
aktív szerepet vállalni, akár az el-
sőévesek beilleszkedését, akár a szo-
ciális pályázatok bírálását tekintjük.
Remélem ismét elnyerhetem a bizal-
matokat, hogy a következő ciklusban 
is képviselhesselek titeket.

Sziasztok!

Papp Nikolett Enikő vagyok, má-
sodéves hallgató az egyetemen. 
Kedvemet, a Hallgatói Képviselethez, 
a Gólyatanács hozta meg, ami az 
első ízelítőket adta a közéletből. 
Ez alatt az idő alatt tagja lehettem 
az X1,2 szervezői csapatának és a 
Hallgatói Képviselet üléseire jártam. 
Érdeklődőként több kisebb felada-
tot láttam el, próbáltam ott segíteni, 
ahol kell. Jelenleg a Senior Kör tagja 
vagyok, kisebb programok szervezé-
sével és lebonyolításával segítettem a 
gólyáknak.
Elsősorban a Hallgatóicsoport-felelősi 
poszt érdekelne, szívesen segítenék 
közvetlenül a közéletet felépítő ön-

tevékeny köröknek. Ezen kívül per-
sze bármilyen posztra nyitott vagyok. 
Célom, hogy értékes és hasznos tagja 
lehessek a Képviseletnek.
Köszönöm, hogy végigolvastad, remé-
lem elnyertem a bizalmatokat!

Lipcsei Edina Eszter Papp Nikolett Enikő
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Sziasztok!

Schäffer Noémi vagyok, harmadéves 
hallgató. Idén másodszorra indulok a 
Hallgatói Képviselet tisztújításán. Az 
alapvető motivációmat változatlannak 
ítélem meg, hiszen a Kar hallgatóin 
szeretnék segíteni, és a közélet hasz-
nos tagja lenni.
Az előző ciklusban a pályázati referensi 
szerepet töltöttem be a Képviseleten 
belül, és szeretném továbbra is foly-
tatni a tevékenységemet ezen a te-
rületen. Úgy gondolom, ez idő alatt 
sikerült annyi tudást és tapasztala-
tot összegyűjtenem, hogy rutinosan 
végezzem feladataimat, de emellett 
izgatottan várom azt is, milyen kihívá-
sokat tartogat számomra a feladatkör 

egy év tapasztalattal a hátam mögött.
A saját posztom mellett igyekeztem 
más területekbe is betekintést nyer-
ni, így főként oktatási és kollégiumi 
ügyekben nyújtottam segítséget, mi-
kor időm engedte. A következő ciklus 
során is szeretném hasonlóan bővíte-
ni a tudásomat más feladatkörökkel 
kapcsolatosan, képviselőtársaimat is 
segítve ezzel.
Köszönöm, hogy elolvastátok, és re-
mélem, sikerül elnyernem a bizalma-
tokat!

Sziasztok! 

Szabados Eszter vagyok, harmadéves 
építész hallgató az egyetemen. Most 
először indulok a Hallgatói Képviselet 
Tisztújításán. 
Korábban nem éreztem úgy, hogy je-
lentkezzek, mivel nem voltam telje-
sen biztos abban, hogy megtaláltam a 
helyemet az egyetemi közéletben. Az 
elmúlt időszakban azonban elgondol-
kodtam és rájöttem, hogy a Hallgatói 
Képviseletben találom meg azokat a 
lehetőségeket és kihívásokat, amik-
ben igazán kibontakozhatok. Tavasztól 
lehetőségem nyílt érdeklődőként részt 
venni a képviselet ülésein és ezáltal 
betekintést nyerhettem a munkájuk-
ba, melyet én is segítettem pár apróbb 

projektben való részvétellel.
Jelenleg a Kommunikációfelelősi fel-
adatkört érzem a hozzám legköze-
lebb állónak. Szerintem a gördülé-
keny kommunikáció és tájékoztatás 
elengedhetetlen része az egyetemi 
mindennapjainknak, és ebben a fel-
adatkörben úgy érzem, hogy igazán 
tudnálak benneteket segíteni értesül-
ni a titeket érintő fontos dolgokról.
Remélem, hogy alkalmasnak találtok 
érdekeitek képviselésére és köszö-
nöm, ha bizalmat szavaztok!

Schäffer Noémi Szabados Eszter



30 31

Sziasztok!

Szabó Szilárd vagyok, röviden Hurvi. 
Másodéves építész hallgató. A 
Hallgatói Képviselet tisztújításán első 
alkalommal veszek részt. A kari köz-
élet szinte elkerülhetetlen volt szá-
momra, annyira vonzott már gólyaként 
is, ezért az őszi félévben jelentkez-
tem a Gólyatanácsba. Itt jobban meg-
tapasztalhattam, hogyan dolgozik a 
Hallgatói Képviselet. 
A tavaszi félévben csatlakoztam a 
Senior Körhöz, ahol alkalmasnak ta-
láltak tankörvezetésre, ami számomra 
eddig a legnagyobb feladat és meg-
tiszteltetés is volt egyben. 
Szintén a tavaszi félévben HK ér-
deklődőként projekttel segítettem a 

Képviselet munkáját, illetve üléseken 
vehettem részt, ami további tapaszta-
latokat adott. A Kari Tábor lebonyolí-
tásában is volt szerencsém segítőként 
részt venni emellett. Ahogy mélyült a 
kapcsolatom a Képviselettel, egyre vi-
lágosabbá vált számomra, hogy indul-
jak a tisztújításon. 
Örömömre szolgálna Téged képviselni 
az elkövetkezendő időkben.
Köszönöm, hogy időt szántál a bemu-
tatkozásom elolvasására, remélem 
méltónak találsz a képviseletedre és 
megtisztelsz a bizalmaddal.  

Sziasztok!

Tölgyesi Benedek Márton vagyok, má-
sodéves építészhallgató. Már a kez-
detektől fogva azért jelentkeztem a 
BME Építészmérnöki Karára, mivel 
itt nem csak az oktatás, de a köz-
élet is kiemelkedően jó. Gólyaként el 
is kezdtem keresni a módját, hogyan 
ismerhetem meg, és hogyan lehe-
tek aktív részese a kari közéletnek. 
Jelentkeztem a Gólyatanácsba, majd 
a Senior Körbe is. 
HK érdeklődőként, ahogy egyre jobban 
beleláttam a Hallgatói Képviselet mű-
ködésébe az ülések látogatásán és a 
projekteken keresztül, úgy érett ben-
nem az elhatározás, hogy én is szíve-
sen segíteném a Képviselet munkáját. 

Nyáron az EHK-táborban való részvé-
tel, illetve a Kari Tábor lebonyolításá-
nak segítése is megerősített az elha-
tározásomban.
Elsődleges motivációm a ten-
ni akarás, célom, hogy segítsem a 
Képviselet munkáját és hallgató-
társaimat, hogy együtt építhessük a 
kari közéletet. A Működési-felelős és 
Kommunikációfelelősi posztok érde-
kelnek a legjobban, de természetesen 
nyitott vagyok más feladatkörökre is.  
Köszönöm, hogy elolvastad, remélem, 
sikerül elnyernem a bizalmad!

Szabó Szilárd Tölgyesi Benedek Márton
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Sziasztok!

Tolnai Gábor vagyok, már több mint 
egy éve járok az építészmérnöki kar-
ra, és idén először jelentkezem a 
Hallgatói Képviseletbe.
A kari közélet már gólyakorom elején 
magával ragadott, így jelentkeztem a 
Gólyatanácsba, ahol megismerhettem 
a képviselet működését, a Bercsényi 
Gödör Klubba és később a tavaszi fél-
évben a Senior Körbe is, ahol jelenleg 
az 1-es tankör gólyáit segítem. Ezek 
mind segítettek megismerni a közéle-
tet, és ennek jelentősségét a karun-
kon. Emiatt jelentkeztem HK érdek-
lődőnek, így május óta rendszeresen 
járok a Képviselet üléseire, segítek 
projektekben, illetve részt vettem a 

Kari Tábor lebonyolításában is. 
Idővel egyre inkább nyilvánvaló-
vá vált, hogy szeretnék jelentkezni a 
tisztújításon, mivel fontosnak talá-
lom, hogy a Képviselet közel álljon az 
öntvékeny körökhöz és a kar átlagos 
hallgatóihoz, illetve, hogy jó kapcso-
latot tartson fenn velük, emiatt legin-
kább a Hallgatói Csoport felelősi és a 
Kommunikáció felelősi posztok érde-
kelnek, ahol ezt próbálnám erősíteni, 
abban az esetben ha bizalmat szavaz-
tok nekem.
Köszi, hogy időt szántál elolvasni a be-
mutatkozóm.

Sziasztok!

Veliczky Zsófia vagyok, harmadéves 
hallgató a karon, idén másodjára je-
lentkezem a Hallgatói Képviselet 
Tisztújításán. A motivációm alapja az-
óta sem változott, szeretném a hall-
gatótársaimat segíteni és a közössé-
günk aktív tagja lenni. A Képviseletben 
töltött első évemben rengeteg bepil-
lantást nyertem több poszt teendői-
be is. Próbáltam minél jobban megis-
merni az egyetemünk HÖK rendszerét 
és még több tudást szerezni, ami-
vel aktívabban hozzá tudok járulni a 
Képviselet feladatához.
Tavaly óta látom el a Kollégiumi refe-
rens feladatkörét. Ezalatt az idő alatt 
igyekeztem az ÉSZI-vel való kommu-

nikáció során, valamint külső és belső 
bizottságokon is maximálisan a kol-
légisták érdekeit képviselni, továbbá 
a mentorokkal, kollégiumi dolgozók-
kal jó kapcsolatot kiépíteni és ápolni. 
Különböző projektekkel színesítettem 
a kollégiumunkat és a következő fél-
évben szeretném befejezni a már 
futó kollégiumi projekteket. Ebben a 
félévben beszélgetések kezdődtek el 
a kollégiumi férőhelyek kiosztásának 
reformjáról - az előttem álló időszak-
ra célom, hogy ez mielőbb megvaló-
sulhasson. 
A következő ciklusban szeretnék to-
vábbra is a Kollégiumi referens posz-
ton tevékenykedni.
Eddigi bizalmatokat köszönöm. 

Tolnai Gábor Veliczky Zsófia
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Kedves Hallgatótársaim!

Vigyikán Vince vagyok, jelenleg 
ötödéves hallgató a Karon. Az egyete-
men töltött előző három évem a kép-
viselés jegyében telt, nagy megtisztel-
tetésnek venném, ha a bizalmatokból 
folytathatnám ezt a 2023/2024-es 
ciklusban is! Első és második évem-
ben kommunikációfelelősként, majd 
rövid ideig pályázati referensként te-
vékenykedtem a HK-n belül, harma-
dik évemben pedig alelnökként és a 
Gólyatanács elnökeként biztosítottam 
a szervezet fejlődését és utánpótlá-
sát. 
A negyedik ciklusomban, felkérés ese-
tén, vállalni szeretném az alelnöki 
pozíció folytatását, de ezen felül nem 

terveztem más feladatkört megpá-
lyázni. Az indok egyszerű: reményeim 
szerint az utánpótlás sikeres lesz és a 
leendő képviselők már a Fórum során 
bizonyítani fogják, hogy érdemesek a 
képviselői mandátum elnyerésére és a 
feladatkörök betöltésére. Úgy gondo-
lom, egy testületben egyensúlyt kell 
tartanunk az eddig felhalmozott tudás 
átadása és a friss szemléletek fogadá-
sa között, a következő egy évben erre 
szeretnék törekedni.
Kérlek, éljetek felelősen a szavaza-
ti jogotokkal, bizalommal keressé-
tek fel a jelölteket és látogassatok el 
Fórumunkra! Köszönöm, hogy elolvas-
tátok!

Sziasztok!

A nevem Zakor Fruzsina, jelenleg a Kar 
építőművész specializációjának hall-
gatója vagyok. 
Az elmúlt négy évben a Hallgatói 
Képviselet tagja voltam, ahol pályá-
zati referensi és alelnöki feladato-
kat láttam el, majd 2022 április óta a 
Képviselet bizalmának köszönhetően 
az elnöki pozíciót töltöm be, és az 
elmúlt másfél évet követően a kö-
vetkező ciklusban is ezt szeretném 
folytatni. A jelenlegi HÖK Alapszabály 
értelmében az elnöki feladatok ellátá-
sához elegendő lenne az Elnöki pályá-
zatra jelentkezést leadnom, amelyről 
majd az újonnan megválasztott HK fog 
dönteni. Számomra azonban a Ti bi-

zalmatok is ugyanannyira fontos, mint 
a képviselőké, így ahogyan egy évvel 
ezelőtt, idén is szeretném, ha Nektek 
is lehetőségetek lenne véleményt for-
málni a személyemről és elképzelése-
imről a Hallgatói Tisztújító Szavazás 
során. 
Az eddigi időszak értékeléséről és te-
vékenységeimről, illetve a következő 
ciklusra megfogalmazott terveimről 
részletes leírást találhattok az elnöki 
pályázatomban. Remélem, hogy elé-
gedettek vagytok az eddigi tevékeny-
ségemmel és bizalmat szavaztok ne-
kem még egyszer a folytatáshoz! 
Köszönöm, hogy elolvastátok!

Vigyikán Vince Zakor Fruzsina Eszter
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A következő oldalakon a Hallgatói 
és Szociális Bizottság jelöltjeinek  
rövid bemutatkozásait olvashatjá-
tok.

Antal Jázmin
Sziasztok!

Antal Jázmin vagyok, ötödéves hallga-
tó a karon, már két és fél éve foglal-
kozom a szociális területtel a Hallgatói 
Képviseletben és az Egyetemi Hallgatói 
Képviseletben is. A szociális terület a 
szívügyemmé vált, mind kari, mind 
egyetemi szinten, így a bírálástól és 
a Hallgatói Szociális Bizottságtól nem 
szeretnék elszakadni. 
Tevékenységemmel szeretnék hozzá-
járulni ahhoz, hogy minél több, a szo-
ciális igénylést leadó hallgató sikere-
sen elnyerhesse a támogatást. Mindig 
jó, ha vannak még itt segítő kezek, akik 
a szívükön viselik a pályázatokat. 
Örömmel töltene el, ha szavazataitok-
kal támogatnátok a Bizottságon belüli 
tevékenységem folytatását!
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Dáni Eszter
Sziasztok!

Dáni Eszter vagyok, harmadéves épí-
tész hallgató. Korábban a TTK HK-
ban szociális referensként tevékeny-
kedtem 1,5 évig, majd ezt követően 
az Egyetemi Hallgatói Képviseletben 
szociális juttatási referensként, az 
Egyetemi Szociális Bizottság elnöke-
ként pedig 1 évig foglalkoztam a szo-
ciális pályázatokkal egyetemi szinten, 
koordináltam azok bírálását és keze-
lését a Bizottsággal közösen.
A szociális pályázatok területe, a bí-
rálás és a hallgatókkal való kommu-
nikáció nagyon a szívemhez nőtt. Úgy 
érzem, ez az a terület, ahol leginkább 
tudunk egymásnak és hallgatótársa-
inknak segíteni. Empatikus személy-
nek tartom magam, aki törekszik a 
hatékonyságra, illetve az eddigi ta-
pasztalataimmal szívesen segíteném 
a Hallgatói Szociális Bizottság mun-
káját.
Bizalmatokat előre is köszönöm!

Éliás Orsolya
Sziasztok!

Éliás Orsolya, harmadéves építész 
hallgató vagyok, most jelentke-
zem másodjára a Hallgatói Szociális 
Bizottságba. Korábbi féléveimben én 
is adtam már le szociális pályázato-
kat. Először magamon, majd hallga-
tótársaimon láttam mennyi probléma 
merül fel egy pályázás során, ezért 
szerettem volna jobban megismerni 
az egésznek a folyamatát, a szabá-
lyokat, hogy másoknak a következő 
félévekben tudjak segíteni a gördülé-
kenyebb, helyes pályázásban. A hall-
gatókkal való tiszta és gyors kommu-
nikáció tudom, mennyire fontos, ezért 
próbáltam a helyzetnek megfelelően 
mindig segíteni. Úgy érzem, az elmúlt 
időszakban sokat tanultam, fejlődtem 
és azt a tudást, amit megszereztem 
tovább hasznosítanám a következő 
időszakban.
Köszönöm, hogy elolvastátok, remé-
lem megtiszteltek bizalmatokkal!
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Györkös Krisztina
Sziasztok!

Györkös Krisztina vagyok, jelenleg ne-
gyedéves hallgató a karon. Elsőéves 
korom óta minden félévben adtam/
adok le rendszeres szociális pályáza-
tot, így van tapasztalatom a Ti szem-
szögetekről, illetve esetlegesen fel-
merülő nehézségekről. Hét pályázati 
időszak után szeretném végigkísérni a 
folyamatot a másik oldalról is, miköz-
ben minél nagyobb odafigyeléssel és 
precizitással segítek a hallgatóknak.
Mivel ezek a támogatások tudom 
mennyire sokat számítanak a hallga-
tóknak, nélkülözhetetlennek tartom, 
hogy a gyakran változó szabályzatok 
mellett segítsek nektek a megfelelő 
dokumentumok megszerzésében és a 
pályázat leadásában.
Köszönöm, hogy elolvastátok!

Kovács Laura
Sziasztok!

Kovács Laura vagyok, másodéves hall-
gató az egyetemen. Gólyakorom óta 
érdekel a szociális terület, hiszen sze-
mélyes érintettség révén már akkor 
megtapasztalhattam, hogy mennyire 
fontos, hogy ezeket a pályázatokat 
elnyerjük, hogy mekkora segítség ez 
a hallgatóknak. Ugyanakkor egy-egy 
ilyen pályázat leadása első látásra 
bonyolult folyamat, és tudom, hogy 
mennyire megnyugatató egy gyors és 
pontos válasz a Hallgatói Szociális 
Bizottságtól. 
Egy éve töltöm be a szociális refe-
rensi pozíciót a Képviseletben, és a 
Bizottság vezetőjeként igyekszem a 
segítségetekre lenni, és bírálótársa-
immal minél gördülékenyebbé tenni 
a pályázási időszakot. Az elkövetke-
zendő évben is szeretnék a szociális 
területen a Bizottsággal foglalkozni, és 
minél több sikeres pályázathoz hoz-
zásegíteni Titeket.

Köszönöm, ha bizalmat szavaztok eh-
hez nekem!
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Lipcsei Edina Eszter
Sziasztok!

Lipcsei Edina Eszter vagyok, harma-
déves építész hallgató. Már gólya ko-
rom óta veszek részt aktívan a HSZB 
bírálói munkásságában. Az első perctől 
kezdve érdekelt, hogyan is működik a 
rendszer. Az eddigi féléveim során sok 
tapasztalatot gyűjtöttem, egyre több 
esettel találkoztam, ezzel is fejlesztve 
a tudásomat. Idén is szeretnék jelent-
kezni, hogy az eddig felhalmozódott 
tudásommal továbbra is segíthessem 
hallgatótársaimat. Fontos számom-
ra, hogy a pályázók minél pontosabb 
visszajelzést kapjanak, hogy könnyebb 
legyen a pályázási folyamat.
Remélem elnyerem a bizalmatokat és 
a következő időszakban is tagja lehe-
tek a Hallgatói Szociális Bizottságnak.

Paulik Panna
Sziasztok! 

Paulik Panna vagyok, ötödéves hallga-
tó a karon. Eddig 4 időszakban volt al-
kalmam bírálni, ami alatt elég tapasz-
talatot szereztem, hogy a következő 
időszakokban is magabiztosan foly-
tathassam ezt a tevékenységet. 
Továbbra is szeretném segíteni a 
Szociális referens munkáját, és a többi 
bírálóval együtt minél gördülékenyeb-
bé tenni a pályázatok leadását, bemu-
tatását. A MŰEPER fejlődése mellett 
továbbra is vannak nehézségek ezzel 
a rendszerrel, ezeknek a megkönnyí-
tésében is szeretném segíteni hallga-
tótársaimat.
Remélem sikerül elnyernem a bizal-
matokat, gyertek el szavazni!
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Szabados Eszter
Sziasztok!

Szabados Eszter vagyok, harma-
déves építész hallgató. Most jelent-
kezem először a Hallgatói Szociális 
Bizottságba. Első félévemben én is 
megtapasztaltam a szociális pályá-
zat összeállításának és feltöltésé-
nek nehézségeit. Ezért is szeretnék 
jelentkezni pályázati bírálónak, hogy 
segítsek nektek a minél egyszerűbb 
pályázati kitöltésben, és az esetle-
ges kérdések megválaszolásában. 
Remélem a következő időszakban én 
is részt tudok majd venni a Bizottság 
munkájában, és segíteni benneteket, 
hogy a félévkezdés egy kicsivel stresz-
szmentesebb legyen. 
Köszönöm, ha bizalmat szavaztok ne-
kem! 

Tóth Borka
Sziasztok! 

Tóth Borka vagyok, ötödéves hallga-
tó a karon és hat féléve aktív tagja a 
Hallgatói Szociális Bizottságnak. Az el-
következendő időszakban szeretném 
az eddig szerzett tudásomat tovább 
bővíteni és még több tapasztalatot 
szerezni. Emellett szeretném tovább 
segíteni a Bizottság és a szociális re-
ferens munkáját, valamint hallgató 
társaimat a pályázataik sikeres leadá-
sában. 
Előre is köszönöm, ha bizalmat sza-
vaztok nekem!
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Tölgyesi Benedek Márton
Sziasztok!

Tölgyesi Benedek Márton vagyok, má-
sodéves építészhallgató. Idén először 
veszek részt tisztújító fórumon. 
Gólyaként megtapasztalhattam, hogy 
egy szociális pályázat helyes össze-
állítása és kitöltése nem egy egysze-
rű feladat. Ebben szeretnék segíteni 
hallgatótársaimnak, hiszen sokaknak 
hatalmas segítséget jelent ez a pályá-
zat. Szeretném jobban megismerni a 
pályázás menetét, és a bírálási folya-
matot. Azért jelentkezem a Hallgatói 
Szociális Bizottságba, hogy belelátva a 
pályázatok rendszerébe megkönnyít-
sem a dolgotokat a pályázás során, 
minél gördülékenyebbé téve a folya-
matot.

Remélem, elnyerem a bizalmatokat!

Velicky Zsófia
Sziasztok!

Veliczky Zsófia vagyok harmadéves 
hallgató. Egy éve jelentkeztem először 
a Hallgatói Szociális Bizottságba, az-
óta már két időszakban segítettem a 
csapat munkáját. Tudom, hogy ezt a 
pályázatot milyen nehéz leadni, főleg 
elsőre. Ebben szeretném továbbra is 
segíteni a hallgató társaimat. Remélem 
a következő félévben is támogathatom 
a szociális bizottságot!
Köszönöm, hogy elolvastátok!
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Virág Vera
Sziasztok!

Virág Vera vagyok harmadéves hallgató 
a karon. Már egy éve aktív tagja vagyok 
a Hallgatói Szociális Bizottságnak, és 
ezt a jövőben is szeretném folytatni. 
Fontosnak tartom, hogy bírálóként mi-
nél gördülékenyebbé tegyük a pályá-
zás időszakát, hiszen ez a pályázat so-
kak életét megkönnyítheti. Az elmúlt 
egy évben már sokféle pályázattal ta-
lálkoztam, de szeretnék még többet 
tanulni, hogy minél inkább segíthes-
sem a hallgatótársaimat.
Előre is köszönöm, ha ebben bizalmat 
szavaztok nekem!

Zalányi Eszter Boróka
Sziasztok!

Zalányi Eszter Boróka vagyok, 
ötödéves hallgató a karon és már há-
rom éve segítem a Hallgatói Szociális 
Bizottság munkáját. Tudom, hogy sok 
pályázó számára nehézséget jelenthet 
a bonyolult szabályzatok értelmezé-
se vagy sajátos szituációk kibogozá-
sa és örülök, hogy ebben bírálóként 
segítséget tudunk nyújtani. A legtöbb 
motivációm abból nyerem, amikor a 
személyes bemutatás végén együtt 
örülhetünk a pályázókkal az ,,elbírált, 
hiánytalan” státusznak. 
Örülök, ha bizalmat szavazol nekem, 
de még inkább örülök, ha valaki idő-
ben kezdi el a pályázást!



Kari Papír, 2023. Szeptember


